
Obec Řevničov
Zastupitelstvo obce Řevničov

Zápis
z XVI. veřejného zasedání zastupitelstva obce Revničov dne 14.6.2021

Zasedání zahájil starosta Jiří Petráček, konstatoval, že XVI. veřejné zasedání bylo řádně
svoláno, informace o místě a době konání zasedání byla zveřejněna v souladu se zákonem
Č. 128/2000 Sb., o obcích. Dále konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva
a zastupitelstvo obce je usnášeníschopné (prezenční listina, příloha č. 1). Omluveni: Ríhová,
Malecká, Zábranský.

Před samotným projednáním programu zasedání se dotázal ověřovatelů zápisu XV. veřejného
zasedání, zda mají připomínky k zápisu z veřejného zasedání. Ověřovatelé zápisu žádné

fl připomínky neměli.

Dále určil ověřovatele zápisu, návrhovou komisi a zapisovatele. Jako ověřovatele zápisu určil
pana Rosenbauma a paní Somolovou, jako předsedu návrhové komise pana Uldrycha, členy
návrhové komise pana Pondělíčka a pana Loskota, jako zapisovatele pana Petráčka J.

Nikdo z přítomných neměl jiný návrh ani připomínku, proto byli ověřovatel zápisu, návrhová
komise a zapisovatel určeni tak, jak byli navrženi.

Dále byl přednesen návrh programu veřejného zasedání
1. Zahájení
2. Určení ověřovatelů zápisu, návrhové komise a zapisovatele
3. Schválení programu
4. Rozpočtové změny
5. Účetní uzávěrka příspěvkové organizace
6. Dotace
7. Různé:

8. Diskuze
9. Závěr

Smlouvy o smlouvách budoucích
Budoucí kupní smlouva na prodej pozemků
Smlouva o umístění Z-Boxu
Smlouva o podmínkách napojení plynu
Smlouva o dílo (vybavení - sběrný dvůr)
Veřejnoprávní smlouva na poskytnutí dotace
Výjimka ze směrnice o zadávání veř. zakázek — úřední deska
Navýšení příspěvku pro příspěvkovou organizaci
Informace na vědomí

Chce někdo doplnit nebo upravit program jednání?
Jestli tomu tak není dávám hlasovat o přijetí programu
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O

Program jednání byl přijat tak jak byl navržen.



4.
Rozpočtové opatření. Starosta předložil návrh rozpočtových opatření dle přílohy.
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Rozpočtové změny dle přílohy byly schváleny.

5.
Účetní uzávěrka příspěvkové organizace Základní škola a mateřská škola Řevničov,
příspěvková organizace. Bylo předloženo vyúčtování příspěvkové organizace a následně
provedena kontrola hospodaření Finančním výborem obce za rok 2020. Předseda Finančního
výboru pan Pondělíček v krátkosti zhodnotil hospodaření příspěvkové organizace s tím, že
nedošlo k žádným porušením a kontrola proběhla bez závad. Následně bylo hlasováno.
Pro: 8 Proti; O Zdržel se hlasování: 0
Učetní uzávěrka příspěvkové organizace za rok 2020 byla schválena

6.
Dotace
Starosta seznámil přítonmé, že obec uspěla s žádostí o dotaci na dětské hřiště od MMR CR.
Hřiště bude situováno na Tyršovo náměstí. V současné době bude vypsáno výběrové řízení na
dodavatele stavby. Následně dal starosta hlasovat o přijetí dotace od MMR ČR na výstavbu
dětského hřiště.
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Přijetí dotace od MMR CR na výstavbu dětského hřiště byla schválena.

Podání žádosti o dotaci na vybavení knihovny Krajský úřad Stč. kraje. Starosta informoval o
možnosti podání žádosti, kterou v rychlosti zpracoval ve spolupráci s mikroregionem Cistá
Senomaty. Jedná se o dotaci na vybavení knihovny. V diskuzi se pan Petráček D. dotazoval
zda se jedná o konkrétní věci, kterými má být knihovna vybavena. Ano, jedná se o vybavení
druhým počítačem pro veřejnost, knižní regály, stoly pod počítač, knihovnický stůl a další.
V žádosti o dotaci musel být seznam movitých věcí uveden. Dále se nikdo nedotazoval a
proto bylo hlasováno.
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování:0
Podání žádosti o dotaci bylo schváleno

7.
Různé:
V různém byly postupně projednávány a schvalovány smlouvy dle pořadí schváleného
programu.
*Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti č. IV-12-6027983/OOl mezi CEZ
distribuce, a.s., se sídlem Děčín Podmokly a Obcí Revničov, Karlovarská 98, 270 54
Revničov pro stavbu Revničov — ul. Pod Džbánem, výstavba TS, a vedení VN a MN.
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Smlouva byla schválena

*Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti mezi CETIN a.s., se sídlem
Ccskomoravská 2410/19 Praha 9 Libeň. a Obcí Revničov, Karlovarská 98, 270 54 Revničov
pro stavbu komunikačního vedení, směr Kroučová.
Pro: 8 Proti; O Zdržel se hlasování: O
Smlouva byla schválena



*Smlouvu o budoucí kupní smlouvě č. IV-12-6027983/KS/001 mezi ČEZ distribuce, a.s., se
sídlem Děčín Podmokly a Obcí Revničov, Karlovarská 98, 270 54 Revničov pro stavbu TS
v ul. Pod Džbánem. Jedná se o prodej části pozemku p.č. 4777/1 na výstavbu trafostanice.
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Smlouva byla schválena

* Smlouvu pro umístění Z-Boxu a spolupráci při jeho provozování na pozemku 55/l v k.ú.
Revničov, včetně zvláštního ujednání ke smlouvě, mezi Obcí Revničov, Karlovarská 98, 270
54 Revničov a Zásilkovna s.r.o., Lihovarská 1060/12, 19000 Praha 9, Libeň.
Smlouva a zvláštní ujednání ke smlouvě řeší umístění boxu Zásilkovny na vyzvedávání
zásilek. Zvláštní ujednání se týká přívodu elektřiny, kde je stanoveno, že obec neposkytne
možnost napojení na el. a Z-box bude v provozu na solární energii.
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Smlouva byla schválena.

* Smlouvu o podmínkách napojení a součinnosti při realizaci plynárenského zařízení a
smlouvě budoucí nájemní, č. sml. 9421001258/2021/4000237499 na zasíťování 4 st.
pozemků, mezi Obcí Revničov, Karlovarská 98, 270 54 Revničov a Gas Net, s.r.o., Klíšská
940/96, Klíše, 400 01 Ustí n/L.
Jedná se o smlouvu, která řeší napojení 4 stavebních pozemků připravovaných
v severozápadní části obce. Smlouva je jedním z podkladů pro vydání územního a stavebního
povolení. V diskuzi se pan Petráček D. dotazoval zda se jedná o pozemky v majetku obce.
Zasíťování řeší pouze pozemky v majetku obce.
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Smlouva byla schválena

*Kupní smlouva na vybavení sběrného dvora mezi Obcí Řevničov, Karlovarská 98, 270 54
Revničov a MEVA-TEC s.r.o., Chelčického 1228, 413 01 Roudnice n/L za vysoutěženou
cenu 359.410,- Kč bez DPH. Jedná se o opakované výběrové řízení. Do komise byla doručena
pouze jedna nabídka. Pan Petráček D sev diskuzi dotazoval na termín realizace. Stavba by
měla být dokončena do konce roku. Podrobnosti doplnil místostarosta Uldrych.
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování:0
Kupní smlouva byla schválena.

*veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace mezi Obcí Řevničov, Karlovarská 98, 270 54
Revničov a SK Sparta Revničov ov z.s., Zahradní 497, 270 54 Revničov ve výši 5.950,- Kč na
vybavení víceúčelového hřiště. Zádost o příspěvek na novou síť a míče na volejbal byla
projednána a doporučena kontrolním výborem obce. Jedná se o vybavení, které není primárně
určeno pro SK Sparta. Bude umístěno v kontejneru vedle hřiště, který je na to určen.
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Veřejnoprávní smlouva byla schválena.

*Výjimku ze směrnice o zadávání veřejných zakázek na pořízení elektronické úřední desky.
Z důvodu zájmu o pořízení elektronické úřední desky bude osloven pouze 1 dodavatel a to
společnost, která spravuje webové stránky obce. Z tohoto důvodu byla projednána žádost o
výjimku ze směrnice.
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Výjimka ze směrnice na pořízení elektronické desky byla schválena.



* Navýšení příspěvku pro Základní škola a mateřská škola Řevničov, příspěvková organizace
ve výši 300.000,- Kč na modernizaci počítačové učebny.
Reditel školy požádal v rámci připravovaných prázdninových oprav o navýšení příspěvku na
opravu a modernizaci počítačové učebny ve výši 293.681,- Kč. Předseda Finančního výboru
navrhl, aby byl příspěvek navýšen o 200.000,- Kč a na zbývající částku byl použit rezervní
fond. Po krátké diskuzi bylo navrženo, aby bylo schváleno navýšení o 200.000,- Kč a
z rezervního fondu bude ubrazena zbývajících 93.681,- Kč. Starosta upozornil, že musí být
upraveno usnesení a doplněn bod o schváleném užití rezervního fondu. Následně navrhl
hlasování k navýšení příspěvku a po té k použití rezervního fondu příspěvkové organizace.
K návrhu nebyly žádné námitky a bylo přistoupeno k hlasování o navýšení příspěvku pro
příspěvkovou organizaci o 200.000,- Kč
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O
Navýšení příspěvku bylo schváleno.

*Použití rezervního fondu školy.
Dále dal starosta hlasovat o Použití rezervního fondu školy ve výši 93.681,- Kč na
modernizaci počítačové učebny.
Pro: 8 Proti: O Zdržel se hlasování: O

*Na vědomí
Protokol Finančního výboru o hospodaření příspěvkové organizace Základní škola a mateřská
škola Revničov, příspěvková organizace byl vzat na vědomí.

Jelikož byly vyčerpány všechny body schváleného programu byla otevřena všeobecná
diskuze.

V diskuzi se dotazoval pan Petráček D. proč nebyl projednán bod dle návrhu na usnesení,
který řešil výběr dodavatele na vrt pro zásobování obyvatel pitnou vodou. Starosta se omluvil,
že neinformoval, ale těsně předjednáním se po dohodě s místostarostou rozhodl nezařazovat
tento bod do programu jednání. Studie umístění vrtu nebyla projednána ve VSORu ani se
společností Ravos a mohly by vzniknout komplikace kde by investor nebyl totožný s osobou
oprávněnou pro odběr vody. Snaha obce bude aby vrt soutěžil VSOR, kterému uhradíme

~1 vysoutěženou cenu ajelikožje VSOR plátce DPH promítne se tato skutečnost do t~nální
částky. O přípravě bude zastupitelstvo průběžně informováno. Starostu doplnil místostarosta
Uldrych. K bodu nebyla žádná doplňující otázka
Dále Petráček D. informoval o přípravě terénního okruhu pro cyklisty v ulici Vrchlického
s tím, žes panem Slunečkem prošli dvě lokality a tato se jim jeví příhodnější.

Jelikož se ke každému bodu hlasovalo zvlášť a nebyly žádné dotazy ukončil starosta v 18:55
hodin jednání zastupitelstva.

Zapsal dne 15.6.2021 Jiří Petráček

Ověřovatelé zápisu Jana Somolová

Josef Rosenbaum


